
Møteprotokoll

Utvalg: Karmøy ungdomsråd
Møtested: Kommunestyresalen
Dato: 10.06.2021
Tid: Kl. 12:30

Følgende medlemmer møtte
Radoslaw Robert Zielinski
Idunn Tho
David Alsaker
Håvar Benestvedt
Karoline Haugeberg
Mari Ferkingstad Liknes
Nickolas Frugone
Vilde Tvedt Sellevold
Zahra Karimi

Møtenotater:

Følgende orienteringer ble avholdt i forkant av møtet:
- Sommergøy i Karmøy (sommerskole( v/Mardon Eikeland
- Informasjon fra arbeidsgruppen for ungdomskonferansen 2021
- Stortingsvalg v/Eivind Jahren og Lene Yvonne Kvilhaug

Innkalling godkjent. Sakliste godkjent.
Radoslaw Robert Zielinski foreslo følgende personer til å underskrive protokollen sammen med
møteleder:
Idunn Tho og Karoline Haugeberg.

Forslaget fremsat av Zielinski enstemmig vedtatt.

Møteslutt: 14:15
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Sakliste 
Sak nr. Sakstittel  

012/21 Samlesak for referatsaker  

006/21 Oppfølging av rådene fra Ungdommens distriktspanel  

013/21 Samlesak for spørsmål  
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012/21 Samlesak for referatsaker 
 

 

 

10.06.2021 Karmøy ungdomsråd 

 

Behandling 

Referatsakene er tatt til etterretning. 
 
 

KUR – 012/21 Vedtak: 

Referatsakene er tatt til etterretning. 
 
 

 

 

006/21 Oppfølging av rådene fra Ungdommens distriktspanel 
 

 

 

10.06.2021 Karmøy ungdomsråd 

 

Behandling 

  
Tatt til etterretning.  

KUR - 006/21 Vedtak: 

 

Tatt til etterretning.  

 

 

013/21 Samlesak for spørsmål 
 

 

 

10.06.2021 Karmøy ungdomsråd 

 

Behandling 

1. Ungdomsrådet støttet arbeidsgruppen for ungdomskonferansen sitt arbeidet og gav dem 
klarsignal om å fortsette arbeidet med planleggingen.  
 
2. Møteleder orienterte om mail fra Rogaland ungdommens fylkesråd vedrørende sak om «et gratis 
tilbud om hjernehinnebetennelse vaksine (meningokokkvaksine) for alle elever ved videregående 
skoler i Rogaland, i alderen 16-19 år.». Det var ønske om tilbakemelding om ungdomsrådene 
Roglaand støttet forslaget. Brevet ligger vedlagt protokollen.  
 
Rådet ble enig om at møteleder forfatterer utkast og sender det til rådets øvrige medlemmer for 
godkjennelse. Sekretær for rådet er behjelpelig med utsendelse. Brevet settes på referatlisten til 
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ungdomsrådets neste møte. 
 
3. Rådgiver Kristin Benestvedt orienterte om Absurd Film og bestillingen av film nr 3. Tanken er at 
dette skal være en promoteringsfilm for ungdomsrådet hvor det orienteres om ungdomsrådets 
arbeid. Absurd film inviteres til ungdomsrådets første møte etter sommeren.  
 
4. Sekretær Lene Yvonne kvilhaug orienterte om Ung Kulturytring som ungdomsrådet har meldt seg 
på.  Konferansen er 21. juni. Rådet bestemte at de som ønsket det kunne samles felles, mens de som 
ikke har mulighet til dette gis lenke slik at de kan følge med hjemmefra. Rådet gir tilbakemelding til 
Lene Yvonne Kvilhaug ila. fredag 11.06.2021 om de kan stile.  
 
5. Sekretær Lene Yvonne Kvilhaug orienterte om informasjonsskriv fra Rogaland Fylkeskommune om 
"Ungdomsmidler", valg til ungdommens fylkesrådog ungdomskonferansen 2021 (se vedlegg til 
protokoll).  
 
6. Mari Ferikstad Liknes viste til at det er stor bekymring blant både lærere og elever grunnet et rykte 
om at appen showbie, som benyttes i tilknytning til undervisningen, skal forsvinne.  
 
Dette sjekkes opp i til neste møte, og det gis eventuell informasjon rundt dette.   
 
7. Karoline Haugeberg viste til viktigheten av samspillet mellom politi og ungdom, og dro spesielt 
fram det gode samarbeidet som er mellom politiet og Fabrikken, som er ungdomsklubben som hun 
er en del av. Det er viktig at ungdom har tillit til politet. Det ble foreslått at politiet og evt. SLT-
koordinatoren stiller i et av de første møtene etter sommeren for å diskutere samspillet mellom 
politi og ungdom.  
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